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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 1/2016 

Data: 22 de gener de 2016 

Lloc: Sala de reunions del Gabinet del Rectorat. 

Horari: de les 10:10 h a les 12:05 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Angel Moliner Tena, president 

Francisco López Benet 

Juan Pablo Aibar Ausina, 

Mª Victoria Camarero Suárez 

Andrés Marzal Varó 

Joaquim Beltrán Arandes 

Antonio Barba Juan 

Pilar Ezpeleta Piorno 

 

Representació de la part social 

Fernando Vicente Pachés (UGT) 

Mª Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Trinidad Conde Castellano (CCOO) 

Vicente Pinto Tena (CCOO) 

Vicente Esteve Cano (CSI-F) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

Assessors i assessores de la part social 
Concepción Pinar Ferrer (UGT) 

Joan Feliu Franch (UGT) 

Vicente M. Aparici Peñarroja (CSI-F) 

Ignacio Aymerich Ojea (CSI-F) 

 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 
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Ordre del dia 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 

2.- Anàlisi discussió i informe, de les “Línies bàsiques per a l’elaboració d’una 

proposta per al segon Programa de Millora de la Productivitat dels Serveis en la 

Universitat Jaume I. (2005/2008, prorrogat durant 2016). 

3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta d’establir un permís retribuït per  les 

empleades públiques en estat de gestació. 

4.-  Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Normativa sobre el seguiment de 

l'activitat docent impartida a la UJI. 

5.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Calendari acadèmic curs 2016/17.   

6.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Documentació per a l'organització 

del curs 2016/17.  

7.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Criteris per a la regulació de les 

convocatòries de places de professorat contractat doctor i de professorat pertanyent 

als cossos docents universitaris a la UJI. 

8.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Oferta d'Ocupació Pública de PDI 

per a l'any 2016. 

9.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de convocatòria d’una plaça d’ajudant 

doctor a l'àrea d’Expressió Gràfica Arquitectònica i de la corresponent modificació 

en la RLT de PDI. 

10.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de barem específic del departament 

de Dret Públic per als concursos de professorat associat. 

11.- Torn obert de paraules. 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

Abans de l’anàlisi, discussió i informe dels punts de l’ordre del dia, el President de la 

Mesa Negociadora obre un punt d’informe. 

 

En contestació a uns comentaris dels representants d’UGT al voltant d’una notícia que 

diu que el dia 26 de febrer serà festiu per als treballadors i treballadores de l’UJI, el 

President comenta que, efectivament, s’està treballant en eixe tema. És voluntat del 

Rector que el dia que es celebra el XXVè aniversari de la creació de l’UJI tothom puga 

festejar-lo. En qualsevol cas ja es comunicarà al seu moment. El President de la Mesa 

mostra la seua sorpresa per la rapidesa en que s’ha escampat el rumor. 

 

En segon lloc, el gerent, manifesta que la Central Sindical CSI-F, ha enviat un e-mail al 

professorat sobre les retencions per conferències, cursos i convenis de l’article 83 de la 

LOU. Consideren que la UJI practica unes retencions excessives. Que ja hi ha dos 

sentències del TSJ de la CV, que estableixen quin tipus de retenció hi ha que practicar en 

eixos casos. La Universitat, considera que ha aplicat correctament les retencions, hem 

demanat un informe vinculant a la Direcció General de Tributs i en demanarem un altre  

al Tribunal Econòmic Administratiu Regional. A la UJI, li es igual el tipo de retenció a 

aplicar, no guanya res, son unes retencions que s’ingressen en Hisenda. La UJI vol fer les 

coses be i considerem que ho estem retenint be. Si no retinguérem com ho estem fent, 

podríem ser sancionats per l’agència tributària. L’agència tributaria sol considera   
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d’obligat compliment, les sentencies del Tribunal Econòmic Administratiu Central, les  

del TS i les de l’Audiència Nacional. 

 

A continuació torne a prendre la paraula el President de la Mesa, per informar que 

actualment les cinc Universitats públiques valencianes, estan estudiant una proposta de 

modificació del Decret de la Generalitat, sobre la carrera professional, per incloure al 

PAS de les Universitats en l’àmbit d’aplicació. Sabem que es un tema que s’ha parlat en 

la sectorial de funció pública, però no sabem el resultat. 

 

També comenta que la borsa d’administratius està esgotada, sols hi ha una persona 

disposada a cobrir un lloc i es posarà a treballar el pròxim dilluns. Hi ha més llocs de 

necessitats. Propose que s’utilitzen les borses de la USE d’informadors i les de Fires 

mentre no tinguem constituïda una borsa nova.  

 

La representació sindical, pregunta sobre quan es farà l’exercici de la borsa convocada. 

Se’ls contesta que la segona quinzena de febrer. Les borses referenciades sols es poden 

utilitzar mentre no estiga constituïda la borsa nova, una vegada constituïda quedarà sense 

efectes i ja no es cridarà a ninguna persona en ella inscrita. 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 

 

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió núm. 1 de 2016 de la Mesa Negociadora que es va remetre juntament amb la 

convocatòria.  

Tots els assistents, manifesten que no. 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

2.- Anàlisi discussió i informe, de les “Línies bàsiques per a l’elaboració d’una 

proposta per al segon Programa de Millora de la Productivitat dels Serveis en la 

Universitat Jaume I. (2005/2008, prorrogat durant 2016). 

 

El President de la Mesa, manifesta que el que s’ha fet ha segut canviar de la convocatòria 

de l’any passat, la data, posar 2016 per 2015. Si es posa en marxa la carrera professional 

per al PAS, supliria a la productivitat. 

 

La representació de l’STEPV, manifesta està d’acord amb el document i que no te res a 

vore, no son incompatibles la productivitat i la carrera professional. 

 

El President de la Mesa, manifesta, que no son programes idèntics al 100%, però si en un 

percentatge molt elevat. 

 

No hi ha més intervencions. 

 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 
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3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta d’establir un permís retribuït per  les 

empleades públiques en estat de gestació. 

 

El President de la Mesa, presenta la proposta, que estableix: Tota empleada pública de la 

UJI, tindrà dret al permís retribuït, establert en la Disposició addicional decimosexta del 

RD legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre. 

Per poder gaudir d’aquest permís, l’empleada pública juntament amb la sol·licitud, 

tindrà que adjuntar un certificat del metge especialista (ginecòleg), en el que conste la 

data del primer dia de la setmana 35 o 37 d’embaraç, segons el cas.  

A continuació el President, obre un torn d’intervencions. No hi ha cap. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

4.-  Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Normativa sobre el seguiment de 

l'activitat docent impartida a la UJI. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

professorat. 

 

El vicerector comenta que la proposta s’ha tractat en dos meses tècniques en els dos últims 

mesos, a més d’altres reunions durant el desenvolupament del projecte pilot. La proposta 

també ha estat informada als responsables dels centres que l’han recolzada. Comenta que 

l’objectiu de la normativa és establir un sistema per comprovar que la docència 

s’imparteix tal com està previst en horaris i POD.  

 

La representació d’UGT manifesta que es un document al que li han detectat deficiències 

tècniques. Es un document important de vigilància i control. Es punitiu per al professorat. 

L’ article 2, es titula definicions i no defineix res. L’article 3, àmbit d’aplicació, no 

estableix a quins subjectes afecta. No diu res dels Màsters. Si no hi ha registre no hi ha 

control. Totes les aules haurien de tindre control. L’article 9, es titola, conseqüències, hi 

hauria que especificar-les més clarament. Article 10, garanties del professorat, 

considerem que es una clàusula innecessària, el professorat sempre te garanties, encara 

que no estiguen establertes en la norma. A la finalització del curs hauria que destruir-se 

tota la documentació. 

 

La representació de CCOO, deixa un escrit i manifesta que ha d’annexar-se a l’acta. Quan 

es pose a votació, el seu vot, serà contrari. 

 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat lamenta que des de la presentació de 

la proposta el dia 11 de desembre de 2015 s’haja esperat fins a la reunió de la Mesa 

Negociadora per fer les observacions. En resposta als comentaris de la representació 

d’UGT, el vicerector fa les següents aclaracions: 

- en l’article 2 es defineix el concepte d’incidència 

- l’article 3 estableix que el sistema s’aplica a la docència de grau (teoria, problemes 

i laboratori) que s’imparteix en espais docents amb dispositius. Qualsevol  
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docència impartida en altres espais, sempre que així conste en la base de dades, 

no està subjecta al seguiment. 

- respecte a l’article 9 no te caràcter sancionador 

- pel que fa a l’article 10 es proposa afegir referència a la Llei de Protecció de Dades 

 

El President de la Mesa, pregunta als presents si volen fer més intervencions, contesten 

que no. A continuació el President, sotmet a votació la proposta i s’obté el següent 

resultat: A favor, 8, tots els representants de l’administració de la Universitat. En contra 

8, tots els representants de les Centrals Sindicals, 2 per cadascú de cada central sindical. 

 

5.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Calendari acadèmic curs 2016/17.  

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que comenta que la proposta de calendari s’ha elaborat seguint els mateixos 

criteris que en cursos anteriors.  

 

El President de la Mesa, pregunta als presents si volen fer alguna intervenció, contesten 

que no. 

 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

6.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Documentació per a l'organització 

del curs 2016/17. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat. El vicerector comenta que es porta a la Mesa els apartats del document que 

afecta a les condicions laborals del PDI. A continuació comenta les novetats del document 

respecte al curs anterior: 

 

- la sol·licitud de sexenni en 2015 se tindrà en compte tant com per a establir la 

dedicació docent inicial, com per a les reduccions de dedicació docent per 

sexennis. En cas de denegació, al professorat afectat se li calcularà de nou la 

dedicació docent a l’efecte de possibles incidències al llarg del curs 

- s’ha actualitzat el nombre de crèdits de reducció per representació sindical a 238 

crèdits (28 crèdits més que els previstos el curs passat) al ser aquest els nombre 

de crèdits aplicats el curs passat 

- pel que fa a venies de personal investigador en formació (predoctoral), s’ha limitat 

la docència a 120 hores com màxim amb un mínim de 30 i un màxim de 60 hores 

anuals, sempre a partir del segon any d’estar matriculat en el doctorat.  

 

 

La representació de CSI-F, manifesta que es penalitza la direcció de tesis en altres 

Universitats. Pregunta el perquè el Director del LABCOM, te reducció, si no es un servei 

general de la Universitat. 

 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat manifesta que la reducció de  
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dedicació docent per direcció de tesis no es tema d’aquest document i que ve regulat en 

altra normativa ja aprovada. e Mesa Negociadora. Pel que fa al LABCOM, comentar que 

està considerat un servei de l’UJI. 

 

La representació de l’STEPV-IV, manifesta que que ara s’entera, creia que era el servei 

de comunicación el que era un servei general de la UJI. 

 

La representació de CCOO, manifesta que es un document complexe. Hi hauria que 

comptabilitzar per al POD de cada professor, la variable del número de alumnes per grup, 

com no es té, el vot serà negatiu. 

 

Al no haver més intervencions, el President sotmet a votació la proposta i s’obté el 

següent resultat: A favor, 8, de la representació de l’administració de l’UJI. En contra: 4, 

dels quals 2 son de la representació de CCOO i 2 de la representació de l’STEPV-Iv. 

Abstencions, 4, de les quals 2 de la representació d’UGT i 2 de la representació de CSI-

F. 

  

7.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Criteris per a la regulació de les 

convocatòries de places de professorat contractat doctor i de professorat pertanyent 

als cossos docents universitaris a la UJI. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que comenta la proposta ja es va debatre en la Mesa Tècnica i també es va 

passar a les plataformes del professorat afectat. La proposta de canvi dels criteris ve 

motivada pels canvis legislatius que possibiliten la convocatòria de places de promoció a 

CU per promoció interna sense consumir taxa de reposició. 

 

El vicerector explica la proposta que té com objectius tant la estabilització del professorat 

com la promoció. Comenta que l’aplicació d’aquests criteris a l’any 2016 suposaria 

convocar dues places de promoció a TU i dues places de promoció a PCD per torn lliure 

i dues places de promoció a CU per promoció interna. També una plaça de PCD per 

estabilització d’investigadors Ramon i Cajal. 

 

Pilar Ezpeleta pregunta que si un Ajudant Doctor està acreditat a PCD i a TU i li correspon 

promocionar, a quina categoria ho podria fer. 

 

El vicerector li respon que la proposta indica que si el departament ha aprovat la promoció 

a TU, promocionaria a aquesta figura.   

 

La representació de CSI-F manifesta que si per el número de places en OPO hi ha que 

arrodonir, que un any siga en les places a PCD i altre en les places a TU. 

 

El vicerector respon que la proposta s’ha fet en aquest punt amb intencionalitat de 

consolidar més al col·lectiu més dèbil.   

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que li pareix molt be, que si una persona està 

acreditada a dos figures i per torn li toca promocionar a una, que ella opte a quina de les  
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dos figures vol promocionar. 

 

Al no haver més intervencions, el President sotmet a votació la proposta i s’obté el 

següent resultat: A favor, 10 vots, 8 de la representació de l’administració de l’UJI i 2 de 

la representació de CCOO. En contra: 6, dels quals, 2 de la representació de l’STEPV-Iv, 

2 de la representació d’UGT i 2 de la representació de CSI-F. 

 

8.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Oferta d'Ocupació Pública de PDI 

per a l'any 2016. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que comenta que si en Consell de Govern s’aproven els criteris, la  OPO del 

PDI per 2016, seria de 5 places, distribuïdes: 

 

TU (torn lliure): 2 places. 

PCD (torn lliure): 2 places. 

PCD (estabilització Ramon i Cajal: 1 plaça (no es convocaria en 2016 al no haver 

candidats) 

CU (promoció interna): 2 places 

 

Al no haver més intervencions, el President sotmet a votació la proposta i s’obté el 

següent resultat: A favor, 10 vots, 8 de la representació de l’administració de l’UJI i 2 de 

la representació de CCOO. Abstencions: 6, dels quals, 2 de la representació de l’STEPV-

Iv, 2 de la representació d’UGT i 2 de la representació de CSI-F. 

 

9.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de convocatòria d’una plaça d’ajudant 

doctor a l'àrea d’Expressió Gràfica Arquitectònica i de la corresponent modificació 

en la RLT de PDI. 

 

El President de la Mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat. Manifesta que es com a conseqüència de la finalització del contracte d’un 

ajudant, que a més tenia el contracte suspès i ara s’ha acreditat i s’ha incorporat a l’UJI. 

Al finalitzar el seu contracte, cal convocar la plaça fora dels terminis habituals, tal i com 

es recull en la normativa pròpia.  

 

Al no haver més intervencions i no manifestar-se cap dels presents en contra. El President, 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

10.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de barem específic del departament 

de Dret Públic per als concursos de professorat associat. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat. Es tracta de la proposta de modificació del barem de dret penal per als 

concursos de professorat associat. 

 

Al no haver més intervencions i no manifestar-se cap dels presents en contra. El President, 

manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 



 8

 

 

 

 

11.- Torn obert de paraules. 

 

La representació de CSI-F, manifesta que ha hagut una sentencia del TSJCV sobre el tipo 

d’IRPF a aplicar al personal de la UJI, que a part de la seua activitat normal, rep entre 

altres, retribucions de l’art 83, per impartir docència en cursos etc. No tenim dubte sobre 

jerarquia normativa, ha hagut una sentència i hi ha que complir-la. Per tant en aquest cas 

cal aplicar la sentència i no el que diga Hisenda. 

També ens agradaria que se’ns donés alguna explicació sobre l’exposició de l’obra del 

Vicerector de Cultura, que s’inaugura avui, sobre tot el cost que te i perquè no pareix molt 

adequat. 

  

El gerent, manifesta que es farà un tracte diferent singularitzat a la persona que ha tingut 

la sentència estimatòria. L’UJI ha formulat una nova consulta (vinculant) a la Direcció 

General de Tributs del Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, que és la màxima 

instància administrativa a Espanya per a interpretar les normes tributàries, també una 

comunicació al Tribunal Econòmic Administratiu Regional de València, així com a la 

Unitat de Grans Empreses de l'Agència Estatal Tributària a València, que és a la qual està 

adscrita aquesta universitat. El que se cerca és claredat i, sobretot, seguretat jurídica per 

a no incórrer en potencials infraccions tributàries. La UJI no guanya ni perd res per aplicar 

un tipus de retenció o un altre, doncs el que reté als seus empleats és immediatament (fins 

a un màxim de 20 dies després) ingressat a Hisenda. Les sentències a les quals s'al·ludeix 

no condemnen a la universitat sinó a l’Administració Tributària, fins i tot en costos la 

segona. No obstant açò, àdhuc amb aquestes sentències l'AEAT, fins avui, no ha canviat 

la seua posició, motiu pel qual l’UJI ha formulat la nova consulta (vinculant) a la Direcció 

general de Tributs, donant-los trasllat de tot l'expedient (sentències incloses) amb 

l'objectiu últim d'obtenir seguretat jurídica. 

 

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que l’exposició artística a 

la que fa referència la representació de CSI-F, es una activitat emmarcada dins de la 

commemoració dels 25 anys del naixement de l’UJI. Exposició conjunta de Wences 

Rambla i Amat Bellés, que es PAS de la casa. Sobre el cost no tinc informació. 

 

La representació de CSI-F, manifesta que han eixit informacions sobre multes de la 

Seguretat Social i d’Hisenda a jubilats que a part de la pensió, realitzen treballs. Pensem 

que pot haver problemes amb personal jubilat que participa en els màsters. 

 

El gerent, manifesta que impartir una conferència es compatible amb la pensió. Altra cosa 

es la regularitat en l’impartició i la realització de qualsevol treball que comporta l’alta en 

Seguretat Social. 

 

La representació d’UGT, pregunta si des de l’àrea de Ciències de la Salut s’han demanat 

places d’Ajudant Doctor. 

 

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que petició en aquest 

moment no hi ha cap. Es en el mes de març i abril, quan hi ha que demanar-lo. 
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La representació de CCOO, pregunta quan es pagarà la resta de la paga extra de desembre 

de 2012, que falta per abonar.. 

 

El Gerent, manifesta que volem estar en coordinació amb la resta d’Universitats i ho 

comentarem amb ells. 

 

La representació de CSI-F, en primer lloc vol agrair que el dia 26 de febrer siga festiu i 

proposa que es modifique el barem de mèrits del PAS, en quant a la puntuació de 

l’antiguitat, perquè a partir dels 15 anys no es te en conter, hi hauria que primer més als 

més antics. 

 

La representació d’UGT,  manifesta que en premsa, s’ha publicat que la Generalitat, ha 

transferit 7,3 milions d’euros a les Universitats per pagar la resta de la paga de Nadal de 

2012 i a continuació pregunta com està la proposta de modificació de la Normativa d’IT. 

 

El gerent, manifesta que per 2016, tenim cobertura pressupostària. La noticia afecta a 

2015. Sobre la modificació de la normativa d’IT, encara no l’hem estudiada, ja donarem 

una resposta. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que pareix que sobre la carrera professional,  

s’està parlant amb altres Universitats, i ens agradaria tindre informació de com està el  

tema entre les Universitats. 

 

El gerent, manifesta que va haver una reunió en novembre amb la Direcció General. Els 

vam transmetre el malestar de les Universitats, per estar exclosos de l’àmbit d’aplicació 

del decret de la carrera professional i per no tindre en consideració en la Llei de 

pressuposts de la Generalitat, la quantitat corresponent, per poder encetar la carrera 

professional al PAS de les Universitats. Ara ens han demanat que treballem en la 

modificació del Decret, perquè les Universitats estiguem incloses en l’àmbit d’aplicació. 

Estem disposades a pagar amb diners propis un 10% de la carrera. Però després hem 

d’anar en paral·lel, les Universitats amb el personal de l’administració del Consell. 

 

Atès que no hi ha més temes per tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari 

 

Vist i Plau 

El President 

 

 

 

 

 
 
 


